
PROTOKÓŁ Nr VII/2011 
VII sesji Rady Miasta Dęblin 

z dnia 15 marca 2011 r. 
 

Miejsce posiedzenia - Sala Nr 1 Ratusza Miasta. 

Czas trwania sesji - godz. 9
00

- 13
30

. 

Ustawowy skład Rady Miasta - 15 radnych. 

W sesji uczestniczyło - 13 radnych. Nieobecni: Beata Amarowicz, Mirosław Krawczak. 

 

Ad. pkt 1. 
Otwarcie sesji. 
 

Sesję otworzył Pan Henryk Wiejak - Przewodniczący Rady Miasta.  

Listy obecności radnych, przewodniczących zarządów osiedlowych oraz zaproszonych gości 

stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt 2. 
Przedstawienie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że do porządku obrad, który otrzymali radni wprowadza 

autopoprawkę poprzez zdjęcie z porządku obrad punktu 5, dotyczącego informacji na temat stanu 

bezpieczeństwa przeciwpowodziowego oraz zarządzania kryzysowego na terenie Miasta Dęblin  

w 2010 roku oraz rozszerzenie porządku o wprowadzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę 
w sprawie nabycia działek przy ulicach Wiślana, Dworcowa oraz w osiedlu Wiślana. Ponieważ 
numeracja punktów przesunie się, projekt otrzyma numer 6i. Następnie Przewodniczący odczytał 

porządek obrad VII sesji Rady Miasta: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 

4. Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 

5. Sprawozdanie z realizacji Planu Gospodarki Odpadami dla Miasta Dęblin a także Raportu  

z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla Miasta Dęblin – podjęcie uchwały. 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Dęblin na 2011 r.; 

b) nabycia działki nr 646/7 przy ulicy Leśki w Dęblinie; 

c) nabycia działek przy ulicach Stężyckiej, Modrzyckiej, Podchorążych i Jagiellońskiej; 

d) zawarcia umów dzierżawy działek położonych w Dęblinie; 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad ustalania stawek czynszu za dzierżawę gruntów 

stanowiących gminny zasób nieruchomości; 

f) określenia zasad współpracy Miasta Dęblin z Gminą Miasta Puławy w zakresie gospodarki 

odpadami komunalnymi oraz przystąpienia do Puławskiego Regionu Gospodarki 

Odpadami; 

g) przyjęcia zadań z zakresu administracji rządowej; 

h) przyznania Burmistrzowi Miasta Dęblin dodatkowego wynagrodzenia rocznego za 2010 r.; 

i) zmieniająca uchwałę w sprawie nabycia działek przy ulicach Wiślana, Dworcowa oraz  

w Osiedlu Wiślana. 

7. Wolne wnioski. 

8. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 

9. Zatwierdzenie protokołu z VI sesji Rady Miasta. 

10.  Zamknięcie sesji. 
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Ad. pkt 3. 
Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między 
sesjami. 

Przewodniczący Rady Miasta – Henryk Wiejak – poinformował o swojej pracy między 

sesjami.: 

� 16 lutego – uczestniczył w spotkaniu zorganizowanym przez Niezależny Samorządny 

Związek Zawodowy Pracowników Wojska przy Jednostce Wojskowej Nr 4824 w Stawach.  

W debacie pod tytułem „Tak dla komendy Regionalnej Bazy Logistycznej, jako jednej  

z czterech struktur logistycznych sił zbrojnych RP” uczestniczył gen. Roman Klecha, który 

reprezentował Ministerstwo Obrony Narodowej, senator Stanisław Gogacz i poseł Jarosław 

Żaczek. Przewodniczący przypomniał, że Rada Miasta w dniu 1 grudnia 2009 r. podjęła 

uchwałę w sprawie wyrażenia zaniepokojenia informacjami dotyczącymi likwidacji  

7. Rejonowej Bazy Materiałowej w Stawach, która została przesłana odpowiednim władzom. 

� 26 lutego – w Zespole Szkół Zawodowych nr 2 odbyło się spotkanie członków Towarzystwa 

Przyjaciół Dęblina. Było to zebranie sprawozdawcze; nastąpiła zmiana na stanowisku prezesa 

– pana Z. Aleksiejczuka zastąpił pan J. Trzaskowski. W tym samym dniu odbyła się 
prezentacja książki „Twierdza Śmierci - Stalag 307”, której autorem jest pan Tadeusz Opieka. 

W prezentacji brał udział Stanisław Górka. 

� 28 lutego – uczestniczył wspólnie z Burmistrzem Miasta w naradzie rocznej w Komendzie 

Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Rykach. Tematem narady było podsumowanie 

realizacji zadań w 2010 r. oraz przedstawienie najważniejszych zamierzeń na rok 2011. 

� 4 marca – uczestniczył w posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej oraz 

posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej Rady Miasta. 

� 5 marca – spotkanie z paniami z os. Jagiellońskie w Miejskim Domu Kultury z okazji 

Międzynarodowego Dnia Kobiet. 

� 7 marca – uczestniczył w spotkaniu organizowanym przez PSL z okazji Dnia Kobiet, pod 

tytułem „Ludowcy – Kobietom”, które odbyło się w Zajeździe przy ul. Towarowej. 

� 8 marca – odbyły się spotkania z okazji Dnia Kobiet w Urzędzie Miasta oraz z paniami  

z Klubu „Bliżej Siebie” w Miejskim Domu Kultury. 

� 10 marca – brał udział w spotkaniu Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej na temat funkcjonowania placówki. 

� 12 marca – w Urzędzie Miasta odbyła się prezentacja książki pod tytułem „ Twierdza 

Iwangorod – Dęblin 1837-1944”, autorem jest Jerzy Trzaskowski. 

� 14 marca – odbyły się posiedzenia Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budżetu, Komisji 

Gospodarki Komunalnej, Komisji Samorządu i Porządku Publicznego w celu zaopiniowania 

materiałów na dzisiejszą sesję. 
� Przewodniczący zwrócił się z apelem do zebranych o przekazywanie 1% podatku na fundacje 

wspierające chore dzieci. 

 

Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk przedłożył informację o swojej pracy w okresie  

od 16.02.2011 r. do 15.03.2011r. 

Przygotowane zostały materiały na dzisiejszą sesję Rady Miasta, w tym projekty uchwał oraz 

Sprawozdanie z realizacji Planu Gospodarki Odpadami dla Miasta Dęblin a także Raport  

z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla Miasta Dęblin, 

a ponadto: 

• 16 lutego w Szkole Podstawowej Nr 6 w Osiedlu Stawy odbyła się debata publiczna 

poświęcona możliwości zlokalizowania w Stawach jednej z czterech przewidzianych  

do utworzenia Regionalnych Baz Logistycznych - jednostek wojskowych, które będą 
odpowiedzialne za obsługę logistyczną jednostek bojowych Wojska Polskiego. Do tej pory  

te zadania prowadziło 10 Rejonowych Baz Materiałowych i Materiałowo Technicznych,  
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w tym 7 Rejonowa Baza Materiałowa Dęblin - Stawy. Mimo, że wstępnie lokalizacja RBLog 

była planowana także w Stawach, to na dzień dzisiejszy proponowana jest lokalizacja takiej 

Bazy w Krakowie. Pozostałe będą w Warszawie, Wrocławiu i Wałczu. Kolejna próba 

przekonania do lokalizacji RBLog w Stawach została podjęta właśnie w środę, a inicjatorem 

był niezależny Samorządowy Związek Zawodowy Pracowników Wojska. Do prowadzenia 

debaty został poproszony Senator RP - Stanisław Gogacz. Ministra Obrony Narodowej 

reprezentował gen. bryg. Roman Klecha - Zastępca Szefa Inspektoratu Wsparcia Sił 

Zbrojnych. W debacie udział wzięli także: Poseł na Sejm RP - Jarosław Żaczek, Starosta 

Rycki - Stanisław Jagiełło, Burmistrz Miasta Dęblin - Stanisław Włodarczyk, 

Przewodniczący Rady Miasta - Henryk Wiejak oraz bardzo licznie zgromadzeni pracownicy 

7 RBM. Przedstawiciele załogi, obydwaj parlamentarzyści, przedstawiciele władz 

samorządowych oraz reprezentanci załogi przedstawili racjonalne argumenty (ekonomiczne, 

organizacyjne, społeczne) za lokalizacją Komendy RBLog w Stawach. Nie przekonało  

to reprezentanta MON - gen. Klechy, który bronił stanowiska MON, co do lokalizacji Bazy  

w Krakowie. Zebrani przyjęli stanowisko w sprawie lokalizacji RBLog w Stawach  

i postanowiono o zbieraniu podpisów mieszkańców pod tym stanowiskiem. Podpisy były 

również zbierane w Urzędzie Miasta.  

• W dniu 24 lutego ogłoszony został przetarg na budowę osiedlowych stref sportowo 

rekreacyjnych. Termin składania ofert mija w dniu 22 marca o godz. 10
00

. Warunki przetargu 

zakładają całkowite zakończenie zadania do 31 października 2011 r. a obiektów przy ZSO  

i ZS Nr 4 do 31 sierpnia br. 

• 26 lutego – brałem udział w walnym zebraniu sprawozdawczym Towarzystwa Przyjaciół 

Dęblina. Nastąpiła zmiana na stanowisku Prezesa Stowarzyszenia. Dotychczasowy Prezes 

Zbigniew Aleksiejczuk złożył rezygnację, a jego obowiązki przejął Pan Jerzy Trzaskowski.  

W tym samym dniu odbyła się promocja książki Pana Tadeusza Opieki „Twierdza Śmierci – 

Stalag 307”. Wstrząsająca pozycja, z którą należy się zapoznać, tym bardziej że prawie cały 

dochód z tej książki ma zostać przeznaczony na renowację pomnika poświęconego ofiarom 

tego obozu. W tej promocji wziął udział znany aktor pochodzący z Dęblina – Stanisław 

Górka. Wielkim wstrząsem dla wszystkich uczestników spotkania, było wystąpienie Pana dra 

hab. Jerzego Kopcia, Dębliniaka, uczestnika tamtych wydarzeń. Chyba wspomnienia były tak 

silne, że Pan Jerzy zasłabł, natychmiast został przewieziony do szpitala, ale niestety zmarł.  

Ta śmierć jest też jakimś symbolem tych strasznych wydarzeń, jakie rozegrały się  
w dęblińskiej Twierdzy w czasie II wojny światowej.  

• 28 lutego – odbyła się narada roczna na temat ochrony przeciwpożarowej w powiecie ryckim 

zorganizowana przez Komendę Powiatową Państwowej Straży Pożarnej w Rykach. 

• 2 marca – uczestniczyłem w spotkaniu w Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad  

w Lublinie, w sprawie uzgodnień dokumentacji na wymianę oświetlenia ulicznego  

w ul. Niepodległości i Warszawskiej w ramach projektu rewitalizacyjnego.  

• 3 marca – wziąłem udział w otwarciu hali sportowej w Kłoczewie. 

• 5 marca – uczestniczyłem w spotkaniu z okazji Dnia Kobiet organizowanym przez radną 
Danutę Krajewską z paniami z os. Jagiellońskiego. 

• 7 marca – brałem udział w uroczystości z okazji Międzynarodowego Dnia Kobiet 

zorganizowanej przez PSL dla pań z powiatu ryckiego. 

• Od 7 marca rozpoczęły się zajęcia na basenie dla uczniów szkół prowadzonych przez Miasto 

Dęblin. Zajęcia będą trwały do 29 listopada (z przerwą na wakacje). Na to zadanie 

pozyskaliśmy środki z Ministerstwa Sportu. 

• 8 marca – uczestniczyłem w imprezie I wyborów Miss Wyższej Szkoły Oficerskiej  

w Dęblinie. Pierwszą Miss została Pani Paulina Cenkiel. 

• 10 marca odbyło się posiedzenie Rady Społecznej SPZOZ. Tematem były bieżące sprawy, 

związane z funkcjonowaniem jednostki. Jest wstępny bilans za rok 2010 – jest niewielki zysk 

(ok. 20 tys. zł). Kontrakt na rok 2011 jest większy niż w 2010, głównie jeśli chodzi o poradnie 
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specjalistyczne, ale będą problemy z wykonaniem, konieczny jest zakup dodatkowego 

sprzętu. Dlatego będę chciał w miarę szybko uruchomić dotację uchwaloną w budżecie 

miasta. Jak Państwo zauważyli od niedawna poradnie specjalistyczne w naszej przychodni  

są czynne także w soboty. Natomiast Obsługa Podstawowej Opieki Zdrowotnej w święta  

i w nocy jest prowadzona dla całego ryckiego powiatu w 6 Szpitalu Wojskowym w Dęblinie. 

Chciałbym w tym miejscu zdementować pogłoskę o zabraniu z Dęblina karetki pogotowia  

z zespołu ratownictwa medycznego. Zespół ten stacjonuje obecnie w naszej Przychodni 

Miejskiej. Pomieszczenia te nie spełniają obecnych przepisów i NZOZ „KLINIKA” wystąpił 

o wskazanie miejsca, które takie wymogi będzie spełniać. Ustaliliśmy, że taką siedzibę będzie 

mógł zaoferować 6 Szpital Wojskowy, z tym że konieczne są prace adaptacyjne. Do czasu 

przygotowania pomieszczeń w Szpitalu zespół ratunkowy będzie stacjonował dalej w naszej 

Przychodni. 

• 10 marca – uczestniczyłem w otwarciu sali gimnastycznej przy ZSO Nr 1 w Rykach. 

• 11 marca – brałem udział w przekazaniu obowiązków dowódcy 1 batalionu drogowo 

mostowego w Dęblinie. Dotychczasowy dowódca ppłk Roman Szydlik przeszedł do pracy  

w MON, a obowiązki objął czasowo mjr Stanisław Łasak – Z-ca Dowódcy. 

• 12 marca – odbyła się promocja książki pana Jerzego Trzaskowskiego o Dęblińskiej 

Twierdzy. Spotkanie odbyło się w Urzędzie Miasta Dęblin. 

• 14 marca – rozstrzygnięte zostało postępowanie na wykonanie zmian w miejscowych planach 

zagospodarowania przestrzennego Centrum, Centrum I, Centrum II-część I, Lipowa VI. 

Łączna powierzchnia opracowań – 7,7 ha. Wpłynęło 5 ofert w cenie brutto od 38.130 zł  

do 74.790,15 zł. Wybrano ofertę najtańszą, którą złożyła firma BUDPLAN z Warszawy. 

• Komendant Powiatowy Policji wystąpił o wydanie opinii na temat kandydata na stanowisko 

Komendanta Komisariatu Policji w Dęblinie. Kandydatem wyłonionym w drodze konkursu 

jest podkom. Sebastian Gral. W dniu 10 marca pozytywnie zaopiniowałem tę kandydaturę. 
Powołanie nastąpi z dniem 16 marca br. 

• Jest na ukończeniu sprawozdanie z realizacji budżetu za 2010 r. Część tabelaryczna, liczbowa 

jest już gotowa. Myślę, że z częścią opisową sprawozdanie będzie gotowe do 21 marca. Dziś 
chciałbym podać podstawowe dane liczbowe.   

Plan dochodów został wykonany w 97,1%. Na planowaną kwotę 44.000.859 zł wpłynęło 

42.731.529 zł, w tym 100% planowanych dotacji na inwestycje z udziałem środków unijnych 

oraz środków budżetu państwa. Wszystkie dotacje, na które mieliśmy zawarte umowy, np.  

z funduszy unijnych, czy Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych (Żwica I i II 

etap i projekt informatyczny e-dęblin) lub środki z dotacji rządowej na budowę placu zabaw  

w Szkole Podstawowej Nr 3, wpłynęły do budżetu Miasta do końca 2010 roku.  

W wydatkach na planowaną kwotę 48.284.747 zł wydatkowano 47.098.333 zł, tj. 97,5% 

planu. Wydatki inwestycyjne, których plan ustalony był ostatecznie na 11.857.494 zł (na 

początku roku było to 5.551.181 zł), wykonane zostały w kwocie 11.474.817 zł, tj. w 96,8%.  

• Jesteśmy w przededniu Narodowego Spisu Powszechnego Ludności i Mieszkań 2011.   

W ramach prac przygotowawczych powołane zostało Gminne Biuro Spisowe, 

przeprowadzony został nabór rachmistrzów (12 osób), rachmistrze zostali przeszkoleni  

i otrzymali legitymacje. Od 1 do 17 marca trwa obchód przedspisowy. Ma on na celu 

weryfikację i aktualizację położenia nieruchomości, adresu i sprawdzenia czy są zamieszkane, 

z tym że rachmistrzowi nie wolno wchodzić na posesję. Spis właściwy przeprowadzony 

zostanie trzema metodami - samospis przez internet, spis za pośrednictwem ankietera 

telefonicznego, wizyta rachmistrza w domu respondenta (od 8 kwietnia do 30 czerwca br.). 

Badaniu zostanie poddanych ok. 30% gospodarstw domowych wybranych w losowaniu. 

Rachmistrz posiada legitymację służbową ze zdjęciem, obowiązuje go tajemnica statystyczna 

i ochrona danych osobowych. Respondent ma obowiązek udzielić odpowiedzi, jednakże 

niektóre pytania są dobrowolne, o czym rachmistrz ma obowiązek poinformować respondenta. 
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• Po otrzymanych sygnałach od radnych i mieszkańców odnośnie likwidacji poczty na  

os. Lotnisko, Zastępca Burmistrza Grażyna Maziarek spotkała się przedstawicielami Poczty 

Polskiej w Lublinie. Okazało się, że sprawa nie jest jeszcze przesądzona. Likwidacja 

placówek w ramach struktur Poczty nie oznacza całkowitego ich zniknięcia, ponieważ Poczta 

będzie przechodzić do systemu placówek agencyjnych. 

• W sprawie wyłączenia oświetlenia ulicznego na ul. Ścibiora – Wyższa Szkoła Oficerska Sił 

Powietrznych i 5. Wojskowy Oddział Gospodarczy nie ustalili między sobą, kto odpowiada  

za to oświetlenie. Jednocześnie Miasto nie zostało poinformowane o decyzji wyłączenia 

oświetlenia. W piątek o godz. 10.00 odbędzie się spotkanie z odpowiednimi władzami 

WSOSP i komendantem 5. Wojskowego Oddziału Gospodarczego. Miasto jest gotowe 

ponieść koszty energii zużytej na oświetlenie drogi. 

• Winien jestem jeszcze informację na temat sytuacji związanej z wyborami Burmistrza. 

Orzeczenie Sadu Okręgowego z dnia 26 stycznia do dnia dzisiejszego nie jest prawomocne. 

Ja, zgodnie z deklaracją złożoną na poprzedniej sesji w dniu 15 lutego nie składałem zażalenia 

na postanowienie Sądu. Takiego zażalenia nie złożył także Wojewódzki Komisarz Wyborczy, 

który wcześniej również wystąpił o odpis postanowienia i uzasadnienie. Natomiast okazało 

się, że zażalenie złożył pełnomocnik Komitetu Wyborczego Wyborców Dęblin XXI wieku. 

Postanowieniem z dnia 18 lutego Sąd to zażalenie odrzucił, jako wniesione po terminie. Na to 

postanowienie Komitet Dęblin XXI wieku ponownie złożył zażalenie z wnioskiem  

o przywrócenie terminu. Postanowieniem Sądu z dnia 10 marca zażalenie i wniosek  

o przywrócenie terminu zostały oddalone. Na to postanowienie służy znowu zażalenie. Cała 

sprawa jest więc przedłużana, jak tylko się da, ale mam nadzieję, że już niedługo się skończy, 

orzeczenie sądu się uprawomocni i komisje będą mogły w końcu ponownie przeliczyć głosy.  

 

Ad. pkt 4. 
Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 
 
Radny Mariusz Ceglarski wnioskował o: 

− wspólne wystąpienie mieszkańców i władz Miasta do dyrektora Lubelskiego Oddziału 

Regionalnego Wojskowej Agencji Mieszkaniowej o ujęcie w planach na przyszły rok, 

budowy parkingu przy ul. Urbanowicza, przy bloku nr 10. Jego budowa ma na celu poprawę 
bezpieczeństwa. Na spotkaniu z mieszkańcami w dniu 8 lutego br. dyrektor przychylił się 
wstępnie do prośby i czeka na sygnał również od władz Miasta. 

− postawienie nowego słupa oświetleniowego w miejsce zniszczonego na ul. Spacerowej oraz 

poprawę osuwającej ścieżki rowerowej; 

− wycięcie drzewa na ul. Kowalskiego (przy ogrodzeniu garnizonu); drzewo nadal stoi, choć 
była podpisana zgoda na wycięcie; 

− zamontowanie 4 lamp na ul. Kowalskiego (przy fortyfikacjach), wykorzystując stare lampy  

z ul. Wiślanej, ponieważ ludzie chodzą w ciemności, a ulica jest nierówna;  

− umieszczenie znaków ostrzegawczych przy schodkach do „amfiteatru”, które stwarzają 
niebezpieczeństwo; 

− zapytał, czy teren, na którym stoją lampy przy ul. Ścibiora zostały przejęty przez Miasto. 

Radny Ryszard Karpiński: 
− ponowił wniosek o wystąpienie do wykonawcy inwestycji na drodze powiatowej o właściwie 

zabezpieczenie terenu budowy na ul. Konopnickiej, ponieważ zagrożenie stwarzają zaniżone 

studzienki kanalizacyjne; 

− wnioskował do Przewodniczącego Rady Miasta o ujednolicenie regulaminu wyborów 

zarządów osiedli, ponieważ ustawa samorządowa zobowiązuje do wyboru nowych zarządów 

osiedli; 

− wnioskował o pilne wykonanie działań zmierzających do likwidacji ruiny budynku przy  

ul. Stawskiej; budynek zagraża życiu lub zdrowiu mieszkańców os. Mierzwiączka, 
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jednocześnie posesja stała się miejscem dzikiego wysypiska w osiedlu; radny dodał,  

że wniosek będzie również złożony na piśmie, z załączonymi zdjęciami. 

Radna Danuta Krajewska: 
− ponowiła wniosek odnośnie wymiany tablicy stojącej przy wjeździe w osiedle Jagiellońskie, 

ponieważ obecna tablica odstrasza wyglądem; 

− wnioskowała o uzupełnienie nawierzchni ulicy Królowej Jadwigi, na wysokości  

ul. Warneńczyka; po zimie powstały duże wyrwy, które stanowią niebezpieczeństwo dla 

kierujących autami oraz dla rowerzystów; 

− wnioskowała ponownie o usunięcie wywróconych znaków drogowych przy ul Jagiellończyka 

oraz przy bloku nr 3 na ul. Staszica. 

Radna Magdalena Piechota: 
− podziękowała za szybkie działanie w sprawie oświetlenia na ul. Ścibiora; wszyscy mamy 

nadzieję na porozumienie władz wojskowych z Miastem i na szybkie uruchomienie 

oświetlenia, ponieważ oprócz ulicy nieoświetlony jest też park; 

− wnioskowała do policji o poprawę bezpieczeństwa na os. Masów, gdzie rozpoczęły się 
zabawy polegające na jeździe quadami od ul. Krasickiego poprzez ul. Wiejską, która ma 

bardzo złą nawierzchnię; niszczą też nawierzchnię wałów przeciwpowodziowych,  

a szaleństwa przeszkadzają spokojnemu życiu mieszkańców; zdaniem radnej na sport ten 

powinno być wydzielone odpowiednie miejsce; 

− zwróciła się z prośbą o wystąpienie do władz powiatowych o poprawę nawierzchni chodnika 

w ul. Krasickiego. 

Radny Witold Kleczkowski: 
− wnioskował w imieniu mieszkańców os. Masów o utwardzenie ulicy Wiejskiej, ze środków na 

bieżące utrzymanie dróg; jest to droga gruntowa, na której można zniszczyć zawieszenie auta. 

Radny Waldemar Chochowski: 
− przypomniał, że w ubiegłym miesiącu składał wniosek do Wicestarosty Tadeusza Oryla 

odnośnie uporządkowania pobocza drogi powiatowej biegnącej przez os. Stawy – Zarząd 

Dróg Powiatowych usunął śmieci, dlatego radny podziękował za załatwienie sprawy.  

 

Ad. pkt 5. 
Sprawozdanie z realizacji Planu Gospodarki Odpadami dla Miasta Dęblin a także Raportu 
z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla Miasta Dęblin – podjęcie uchwały. 
 
Burmistrz – przedstawił projekt uchwały oraz sprawozdanie i raport, (stanowią załączniki). 

Poinformował, że obowiązek sporządzania i przedkładania sprawozdań Radzie Miasta wynika  

z ustaw. Sprawozdania mają na celu przedstawienie stanu gospodarki odpadami i ochrony 

środowiska oraz wskazanie stopnia realizacji zadań zawartych w „Planie Gospodarki Odpadami 

dla Miasta Dęblin” oraz w „Programie Ochrony Środowiska dla Miasta Dęblin” według stanu  

na dzień 31 grudnia 2010 r. Zgodnie z przepisami ustaw sprawozdanie i raport obejmują okres 

dwóch lat kalendarzowych, tj. okres od 1 stycznia 2009 r. do 31 grudnia 2010 r. 

Sprawozdanie z realizacji Planu Gospodarki Odpadami dla Miasta Dęblin. 

Gospodarka odpadami komunalnymi prowadzona jest w oparciu o zapisy obowiązującego 

,,Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta Dęblin”. 

Zgodnie z przepisami każdy właściciel nieruchomości zobowiązany jest do zawarcia umowy 

na odbiór odpadów z przedsiębiorcą posiadającym stosowne zezwolenie. Szacuje się, że około 

86% mieszkańców zostało objętych zorganizowanym systemem odbioru odpadów komunalnych.  

W latach 2009 - 2010 pracownicy Urzędu Miasta przeprowadzili łącznie 133 kontrole 

porządkowe posesji. Kontrolowano wykonywanie przez właścicieli posesji i przedsiębiorców 

obowiązku posiadania umów i rachunków potwierdzających odbiór odpadów. W przypadku braku 

tychże dokumentów, właściciele zostali pouczani o swoich obowiązkach, a także zostali 
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zobowiązani do zawarcia stosownych umów. Na skutek przeprowadzonych kontroli wystosowano 

12 nakazów porządkowych w celu natychmiastowego uporządkowania posesji. 

Na terenie Miasta w okresie sprawozdawczym, odbiorem odpadów komunalnych zajmował 

się: Miejski Zakład Gospodarki Komunalnej Sp z o.o. w Dęblinie, „TED-BAGS” Usługi 

Komunalne Jarosław Wieczorek, Zakład Usług Komunalnych Sp z o.o. w Puławach, 

Przedsiębiorstwo Wywozu Nieczystości Stałych „ALMAX” Sp z o.o., „ALMAX-

KOMUNALNIK” Sp z o.o., Przedsiębiorstwo Usług Komunalnych ATK Recykling. 

Z uwagi na fakt, iż obecnie Dęblin nie posiada na swoim terenie czynnego składowiska 

odpadów, zebrane odpady unieszkodliwiane są poza obszarem miasta, na terenie Zakładu 

Unieszkodliwiania Odpadów Komunalnych w Puławach. Odpady komunalne są wytwarzane 

zarówno przez mieszkańców budynków jednorodzinnych, budynków mieszkaniowych 

wielorodzinnych, właścicieli nieruchomości, jak również pochodziły z obiektów użyteczności 

publicznej i obsługi ludności oraz od podmiotów gospodarczych funkcjonujących w Dęblinie. 

Ilość niesegregowanych (zmieszanych) odpadów komunalnych zebranych z terenu Miasta  

w 2009 r. wyniosła 3500,01Mg (tona) oraz w 2010 r. 4566,12Mg.  

Z zebranych informacji wynika, że w 2010 roku w porównaniu do roku 2009 wzrosła ilość 
zebranych z terenu Dęblina niesegregowanych odpadów komunalnych, jak również ilość 
zebranych selektywnie: szkła, tworzyw sztucznych oraz odpadów ulegających biodegradacji.  

Natomiast w porównaniu do roku 2009 zmniejszyła się ilość zebranych selektywnie papieru  

i tektury. Przyczyną takiego stanu rzeczy jest m. in. zagospodarowywanie papieru i tektury  

we własnym zakresie głównie w wyniku spalania odpadów w piecach domowych, a także niska 

cena tego surowca i problemy z jego zbyciem. Właściwie segregowane odpady są wywożone  

za darmo. 

Na podstawie danych przekazanych przez podmioty prowadzące odbiór odpadów, na terenie 

Dęblina w latach 2009 – 2010 prowadzono zbiórkę zużytego sprzętu elektronicznego  

i elektrycznego. W skład tych zebranych odpadów wchodziły przede wszystkim telewizory, 

zużyte lodówki oraz pozostała elektronika. 

Jeżeli chodzi o komunalne osady ściekowe, zgodnie z przepisami, w skład tych osadów wchodzi 

osad z komór fermentacyjnych oraz innych instalacji służących oczyszczaniu ścieków o składzie 

zbliżonym do ścieków komunalnych. Osady ściekowe pochodzące z komunalnych oczyszczalni 

ścieków dzielą się na: odpady ze skratek, odpady z piaskowników, odpady z procesów stabilizacji 

i odwadniania osadów, w tym ustabilizowane osady ściekowe. 

MZGK posiada zezwolenie na wywożenie i składowanie odpadów na terenie starej 

oczyszczalni przy ul. Spacerowej. W związku z uwagami mieszkańców, została podjęta decyzja, 

że odpady będą tam wywożone tylko do końca 2010 r., natomiast od 2011 r. osady ze skratek 

będą wywożone do Zakładu Unieszkodliwiania Odpadów w Puławach. Był też wniosek odnośnie 

zabezpieczenia tego miejsca, przez zasypanie, co nie zostało do dnia dzisiejszego wykonane  

z powodu braku warunków. Prace zostaną podjęte po zakończeniu zimy. 

Celem unieszkodliwiania odpadów zawierających azbest jest stopniowa eliminacja materiałów 

i wyrobów azbestowych z terenu Dęblina oraz wyeliminowanie jego negatywnego wpływu  

na zdrowie mieszkańców. Mając na uwadze względy finansowe oraz fakt, że usuwanie 

materiałów zawierających azbest jest procesem wieloletnim i kosztownym, od 2008 r. Miasto 

Dęblin realizuje działania mające na celu udzielanie pomocy finansowanej mieszkańcom miasta 

w eliminacji pokryć dachowych zawierających azbest. W ramach tej pomocy miasto finansuje 

100% kosztów demontażu, transportu i utylizacji pokryć dachowych zawierających azbest.  

Rokrocznie, na zlecenie Miasta uprawniony podmiot gospodarczy wykonuje prace polegające  

na demontowaniu i utylizacji pokryć dachowych zawierających azbest, na budynkach należących 

do osób fizycznych.  

Azbest z terenu Polski ma zostać usunięty do końca 2032 r. Na dzień 31.12.2010 r. w Dęblinie na 

budynkach mieszkalnych należących do osób fizycznych znajdowało się jeszcze ok. 78.486 m
2
 

pokryć dachowych zawierających azbest. Środki na stopniową eliminację azbestu będą pochodzić 
z budżetu miasta, jak również należy podejmować starania w celu pozyskania funduszy ze źródeł 



8 

 

Protokół Nr VII sesji Rady Miasta Dęblin w dniu 15 marca 2011 r. 

zewnętrznych tj. m.in. Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  

w Lublinie oraz z innych źródeł. 

W 2010 roku Miasto podjęło działania mające na celu stworzenie możliwości odbioru 

przeterminowanych leków, w sposób zgodny z przepisami ochrony środowiska. W tym celu 

została zawarta umowa z firmą F.H.U. „NATURA” z siedzibą w Bydgoszczy na odbiór 

przeterminowanych leków od mieszkańców Dęblina. W tym celu zakupiono wstępnie 3 pojemniki 

do gromadzenia tychże odpadów. Pojemniki te zostały umieszczone w 3 aptekach, w różnych 

rejonach miasta: 

� Apteka s.c. mgr T. Kasperek, M. Domańska – Dęblin ul. Wiślana 33 – zebrała 28,2 kg; 

� Apteka mgr farm. Mirosław Cuch – Dęblin ul. Okólna 10 – zebrała 30,3 kg; 

� Apteka Malva Iwona Rak – Dęblin ul. Szpitalna 2 – zebrała 3,8 kg. 

Do pojemników można wrzucać zarówno pastylki, drażetki, maści, jak i leki płynne oraz 

aerozole. Zabronione jest natomiast wrzucanie igieł, igłostrzykawek i termometrów. Preferowane 

jest wrzucanie leków bez opakowań. 
Na terenie Miasta jednym z bardziej uciążliwych problemów w gospodarce odpadami jest 

powstawanie „dzikich wysypisk” oraz zaśmiecanie dróg. Wystawianie worków ze śmieciami przy 

drogach lub pozostawianie ich w lasach, jest zjawiskiem często spotykanym.  

W 2009 roku na obszarze Dęblina zlokalizowano 2 większe „dzikie wysypiska” odpadów. W roku 

2010 ujawniono 4 nielegalne miejsca składowania odpadów komunalnych. Wysypiska te zostały 

zlikwidowane. Prace porządkowe są realizowane w oparciu o zatrudnianych okresowo do 

sprzątania pracowników interwencyjnych, a także zlecane uprawnionym podmiotom 

gospodarczym. 

Raport z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla Miasta Dęblin . 

W raporcie przedstawiono przede wszystkim działania w zakresie gospodarki wodno-

ściekowej, której celem jest zapewnienie mieszkańcom odpowiedniej jakości wody pitnej  

i odprowadzanie ścieków.  

W latach 2009-2010 zrealizowano prace polegające na wymianie sieci wodociągowej  

w ul. Warszawskiej i Niepodległości. Prace te były wykonywane przy modernizacji drogi 

krajowej Nr 48. Zakres inwestycji objął: 
- wymianę sieci wodociągowej metodą bezwykopową na długości 1.762 m; 

- wymianę 81 przyłączy wodociągowych o łącznej długości 568 m; 

- wybudowanie odcinka magistrali wodociągowej pod drogą krajową Nr 48 o długości 33 m;  

- montaż 14 hydrantów ppoż. i 1 zdroju ulicznego. 

Wartość prac wyniosła 1.559.162 zł. Środki pochodziły z budżetu miasta. 

Wybudowano również: 
- sieć wodociągową w ul. Nadrzecznej – odcinek długości 345 m; 

- w ul. Norwida sieć wodociągową o długości 52 m i sieć kanalizacji sanitarnej o długości 56m; 

- w ul. Zygmunta Starego sieć wodociągową o długości 90 m. 

Łączny koszt tych trzech inwestycji wyniósł 63.277 zł. 

W trakcie realizowanego zadania p.n. „Poprawa dostępności do regionalnego układu 

komunikacyjnego poprzez modernizację dróg w os. Wiślana – Żwica w Dęblinie wykonano sieć 
kanalizacji deszczowej, odprowadzającej wody opadowe z terenu osiedla do zbiornika wód 

deszczowych. Łączna długość wybudowanej sieci wyniosła 2,3 km. Koszt wybudowania sieci 

kanalizacji deszczowej wyniósł 3.193 000 zł.    

Do Programu Operacyjnego Infrastruktura Środowiska został złożony projekt dotyczący 

modernizacji i rozbudowy sieci wodociągowej i kanalizacyjnej na terenie miasta. Koszt inwestycji 

ok. 26 mln. zł. Projekt obejmuje:  

− budowę magistrali wodociągowej do os. Lotnisko; 

− rozbudowę sieci kanalizacyjnej w os. Mierzwiączka i os. Jagiellońskie w oparciu  

o przepompownię ścieków przy ul. Wiatracznej; 

− włączenie os. Stawy w system wodno-kanalizacyjny miasta. 
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Projekt jest na liście rezerwowej, przeszedł pozytywnie ocenę formalną. Jesteśmy jednym  

z najmniejszych podmiotów, który może starać się o środki z Programu Operacyjnego 

Infrastruktura i Środowisko. Nie możemy starać się o środki z Regionalnego Programu 

Operacyjnego (mogą się o nie starać tylko gminy do 15 tys. mieszkańców). 

Ochrona cennych przyrodniczo obiektów na terenie miasta objęła dąb szypułkowy „Grot”, 

rosnący przy ul. Podchorążych. Drzewo to z uwagi na swoje rozmiary i wiek zarządzeniem 

Wojewody Lubelskiego zostało ustanowione pomnikiem przyrody.  

W latach 2009 – 2010, w ramach poprawy dostępności komunikacyjnej na terenie Miasta 

Dęblin zrealizowano następujące inwestycje drogowe: 

1. Przebudowę ul. Urbanowicza i ul. Trapezowej wraz z łącznikiem do ul. Krasickiego. 

Całkowita wartość zadania wyniosła 1.003 201 zł. 

2. Inwestycje drogowe na drogach powiatowych na terenie Dęblina: 

- budowa nawierzchni w ul. Krasickiego – 48 m wraz z przebudową drogi gminnej  

ul. Kołłątaja na odcinku 318 m. Całość wykonano z kostki brukowej; 

- budowa chodnika z kostki brukowej po parzystej stronie ul. Grunwaldzkiej o długości  

485 m. Koszt miasta w zakresie wykonanych prac wyniósł 45.638 zł. 

3. Utwardzenie nawierzchni części ul. Wąskiej z płyt betonowych za kwotę 5.114 zł. 

4. Został wykonany odcinek chodnika w ul. 15 PP „Wilków” na wysokości sklepu „Lidl” oraz 

wymieniono część krawężników na wiadukcie. Inwestycja ta była realizowana przez 

Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Lublinie – Rejon Dróg 

Krajowych w Puławach. 

5. Modernizacja drogi krajowej Nr 48 w Dęblinie – ul. Warszawska, Niepodległości i Kocka,  

na długości 3 km. Inwestor Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad Oddział  

w Lublinie. Zakres prac obejmował m.in.: odnowę nawierzchni jezdni, budowę ścieżki 

rowerowej, modernizację chodników, wykonanie zatok przystankowych. 

Wartość prac wyniosła ok. 19,5 mln zł. 

Ponadto dokonano wymiany oświetlenia drogowego (środki własne gminy – 317.983 zł); 

6. W 2010 roku zrealizowano zadanie o nazwie: „Poprawa dostępności do regionalnego układu 

komunikacyjnego poprzez modernizację dróg w os. Wiślana – Żwica w Dęblinie”,  

a później projekt „Przebudowa dróg na osiedlu Wiślana – Żwica w Dęblinie – II etap”. 

Inwestycja oprócz przebudowy ulic obejmowała budowę łącznika od ul. Sienkiewicza  

do ul. Krzywej oraz remont odcinka ul. Krzywej. Zadanie to zostało sfinansowane ze środków 

zewnętrznych, jak również budżetu państwa i środków pochodzących z budżetu miasta. 

Łączna wartość inwestycji od jej początku wyniosła ponad 8 600 000 zł. 

W sprawozdaniu nie ujęto prac niezakończonych, tj. budowy ul. Lipowej i Konopnickiej. 

Działania w zakresie ochrony powietrza i oszczędności zużycia energii polegały na 

termomodernizowaniu budynków mieszkalnych wielorodzinnych. Prace w 2009 r. zostały 

wykonane na 12 budynkach, w 2010 r. na 11. 

Należy również wskazać, że na terenie osiedla Stawy w 2010 roku wykonano 6 kotłowni 

gazowych w budynkach Wspólnot Mieszkaniowych osiedla Stawy  nr 8, 14, 15, 16, 17 i 249 wraz 

z instalacją solarną podgrzewania wody. Uruchomienie kolektorów słonecznych przewiduje się  
w 2011 roku. 

Edukacja ekologiczna ma na celu wykształcenie w społeczeństwie miasta nawyków kultury 

ekologicznej oraz poczucia odpowiedzialności za stan i ochronę środowiska. W ramach edukacji 

ekologicznej rokrocznie placówki oświatowe z terenu Miasta oraz różne organizacje biorą udział 

w ogólnopolskich akcjach „Sprzątanie Świata” i Alercie Ekologiczno – Zdrowotnym.  

 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu oraz Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie 

zaopiniowały Sprawozdanie, Raport oraz projekt uchwały. 

 

W dyskusji głos zabrali: 
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Radny Stanisław Kopacz zauważył, że na terenie miasta działają osoby zajmujące się 
zbieraniem złomu. Miasto nie ma problemu z zaśmieceniem terenu aluminiowymi puszkami, czy 

przedmiotami metalowymi. Zaproponował, żeby umożliwić skup butelek z tworzyw sztucznych 

(plastik, folia) ludziom bezrobotnym. Według radnego można otworzyć punkt skupu. Są to 

grosze, ale ludzie biedni na pewno będą zainteresowani. Forma skupu mogłaby radykalnie 

poprawić wygląd i czystość miasta.  

Radny Ryszard Karpiński jako osoba zajmująca się od 16 lat odpadami na terenie miasta Dęblin 

po zapoznaniu z materiałami uważa, że sprawozdanie jest przygotowane bardzo merytorycznie, 

statystyki są rzetelne. Według radnego dobrym pomysłem było wprowadzenie zbiórki 

przeterminowanych leków. Jest też ogromna ilość zdemontowanych azbestowych pokryć 
dachowych. Dyrektywy nakazują eliminację pokryć azbestowych do 2032 r., należy jednak 

zrozumieć trudności finansowania dotyczące tego zadania.  

Radny przypomniał, że w systemie segregowania odpadów ze strumienia odpadów 

zmieszanych, ponownemu przetworzeniu podlegają: makulatura i papier, tworzywa sztuczne oraz 

stłuczka szklana. W 2010 roku stanowiło to w różnych okresach roku od 8% do 10% całkowitej 

masy wagowej odpadów zmieszanych. Obserwując i prowadząc analizy wielkości 

wysegregowanych odpadów wtórnych w stosunku do całej masy strumienia odpadów 

zmieszanych stwierdził, że świadomość ekologiczna w mieście wzrasta w sposób proporcjonalny.  

W opinii mieszkańców krąży mylne mniemanie, że jako firma wywozowa MZGK zarabia krocie 

na odpadach wysegregowanych, a tymczasem za tonę składowania wysegregowanych tworzyw 

sztucznych firma płaci 140 zł., za tonę makulatury i papieru 110 zł., za stłuczkę szklaną 70 zł  

za tonę. Zakład ponosi nie tylko koszty transportu, ale również składowania. Cena za składowanie 

odpadów zmieszanych na 2011 r. wynosi 230 zł za tonę.   
Radny zwrócił uwagę, że Dęblin jest przypisany do Zakładu Unieszkodliwiania Odpadów  

w Puławach. Firmy świadczące usługi wywozowe na terenie miasta Dęblina uzyskują zezwolenia 

podpisywane przez Burmistrza, dlatego powinny stosować się do zawartych w nich warunkach  

i wywozić nieczystości na wysypisko do Puław. Natomiast według jego informacji dwie firmy 

wywożą odpady na wysypiska gminne w Stężycy, a jedna na wysypisko w Rykach.  

Radny Witold Kleczkowski zapytał, czy w umowach z firmami posiadającymi zezwolenie na 

usługi wywozowe odpadów z terenu Dęblina, zawarta jest klauzula o odbiorze sprzętu 

elektronicznego typu AGD/RTV. W tej chwili odbiór następuje tylko od mieszkańców mających 

podpisane umowy z MZGK. Zapytał, czy spółka nie mogłaby przyjmować sprzętu 

elektronicznego od wszystkich mieszkańców, którzy go dowiozą, tak jak ma to miejsce  

w Rykach. Zwrócił uwagę, że na os. Masów przy drodze do Bobrownik leżą w rowie wyrzucone 

telewizory. Wynika to z braku możliwości oddania tych odbiorników lub braku edukacji wśród 

dorosłych. Zapytał, czy sprzęt, który nie jest kompletny, (kineskop i obudowa oddzielnie) po jego 

wskazaniu (nr działki) zostanie zabrany przez MZGK 12 kwietnia podczas zbiórki wyjazdowej, 

czy zarośnie trawą. 
W sprawozdaniu jest mowa o zlokalizowaniu dzikich wysypisk. W trakcie 2010 r. na sesjach 

była zgłaszana potrzeba zagrodzenia wjazdu na wysypisko za przejazdem kolejowym po prawej 

stronie drogi do Puław lub jego usunięcia. Radny po sprawdzeniu w dniu wczorajszym stwierdził, 

że wysypisko nadal istnieje i można na nie bez problemu wjechać. Znajduje się tam lodówka, 

stare opony, worki ze śmieciami i mnóstwo gruzu po remontach budowlanych.  

Jeżeli chodzi o czystość na terenie wokół cmentarza przy ul. Balonnej, to według radnego jest 

lepiej. Z powodu trudności wjazdu za cmentarz nie widać tylu śmieci, za to widać je przy samym 

wejściu po lewej stronie. Ulica Balonna wzdłuż torów kolejowych jest usiana śmieciami. Radny 

ma nadzieję, że właściciel terenu zostanie poinformowany o konieczności sprzątania. 

Radny zauważył, że problem papierków na przystanku przy ul. Spacerowej, na przeciw 

szpitala znikł dzięki postawieniu śmietnika. Takiego śmietnika brakuje na przystanku przy 

Zespole Szkół nr 4, dlatego leży tam bardzo dużo śmieci. 

Zwrócił się z apelem do wszystkich mieszkańców o zbieranie śmieci, które wyłoniły się po 

zimie, ponieważ miasto wygląda fatalnie. 
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Prezes Zarządu MZGK -  Dariusz Wojdat – poinformował, że na zbiornikach przy os. Lotnisko 

nie są składowane osady ściekowe lecz odpady ze skratek. Skratki są to cząstki stałe ze ścieków 

pływających na oczyszczalni, które są prasowane i umieszczane w specjalnych workach 

biodegradowalnych. Dodał, że skratki będą wywożone do Puław za kwotę 230 zł. od tony,  

co w przyszłości będzie rzutowało na cenę ścieków.  

MZGK zamierza rozszerzać system wywozu i segregacji odpadów komunalnych. Mieszkańcy 

domów jednorodzinnych, którzy mają umowy mogą gromadzić plastik i makulaturę  
w specjalnych workach, które im dostarczamy. Natomiast w osiedlach wysokich mimo 

specjalnych pojemników służących segregacji nie jest ona właściwie wykonywana.  

W pojemnikach znajdują się zmieszane odpady, np. szkło tłuczone, np. z szyb oraz piach z dróg. 

W tej chwili za odbiór odpadów płatność jest pobierana systemem ryczałtowym, ale  

w przyszłości planuje się przejść na system ilościowy. 

Prezes uważa, że trudno jest walczyć z taką konkurencją, gdy firmy wywożące odpady nie są 
wystarczająco kontrolowane i nie przestrzegają regulaminu. Według danych ok. 30% gospodarstw 

jednorodzinnych nie ma podpisanych umów na odbiór śmieci z jakąkolwiek firmą, która zajmuje 

się wywozem nieczystości stałych, co przekłada się na powstawanie dzikich wysypisk.  

Jeżeli chodzi o zbiórkę odpadów niebezpiecznych, to poinformował, że spółka MZGK ponosi 

pełne koszty. Każda firma ma obowiązek odebrać od klienta, który ma umowę sprzęt 
elektroniczny. Zwrócił jednak uwagę, że zabierany przez firmę sprzęt musi być kompletny, 

ponieważ w innym przypadku firma dopłaca do składowania.  

Radny Mariusz Ceglarski – powiedział, że w sprawozdaniu i wypowiedzi Prezesa MZGK są 
niespójności. W sprawozdaniu jest informacja, iż 86% mieszkańców zostało objętych 

zorganizowanym systemem odbioru odpadów komunalnych, a w wypowiedzi Pana Prezesa 30% 

mieszkańców wcale nie zostało objętych odbiorem odpadów.  

Prezes D. Wojdat – poinformował, że w sprawozdaniu oprócz zabudowy jednorodzinnej zostały 

również ujęte osiedla wysokie, gdzie odbiór wynosi 100%. 

Radna Magdalena Piechota – zapytała, jak częste były kontrole posesji w zakresie posiadanych 

umów na odbieranie śmieci i płacenia za usługi; kto się tymi kontrolami zajmuje i jakie były 

sankcje. 

Radny W. Kleczkowski – nie jest usatysfakcjonowany odpowiedzią Prezesa, ponieważ zabrakło 
deklaracji przyjęcia przez MZGK wskazanych przez niego niekompletnych telewizorów, chociaż 
zdaniem radnego Miasto dofinansowywuje spółkę. 
Prezes MZGK – poinformował, że Miejski Zakład Gospodarki Komunalnej działa na takich 

samych zasadach jak inne firmy, utrzymuje się z własnych środków (woda, ścieki, śmieci), bierze 

udział w przetargach, nie otrzymuje dotacji z Urzędu Miasta. 

Burmistrz - poinformował, że MZGK nie jest traktowany inaczej niż pozostałe firmy wywozowe. 

MZGK jako spółka prawa handlowego działa na takich samych zasadach jak inne firmy danej 

branży, utrzymuje się z własnych środków, nie otrzymuje dotacji, pieniądze otrzymuje  

z wykonanych zadań przetargowych. 

W odpowiedzi dla radnego W. Kleczkowskiego w sprawie likwidacji dzikich wysypisk – 

oczywiście firma wywiezie odpady, ale zapłaci za to Miasto. Jeżeli teren posprzątają pracownicy 

interwencyjni lub młodzież, wywóz (również niekompletnego RTV) nastąpi przez Miejski Zakład 

Gospodarki Komunalnej. MZGK nie może jednak wspierać działalności innych przedsiębiorstw 

zabierając sprzęt od osób, które mają podpisane umowy z innymi firmami. 

W odpowiedzi dla radnego Stanisława Kopacza w sprawie zorganizowania skupu butelek, 

makulatury, plastików - prawdopodobnie gdyby zajęcie było intratne, skup dawno zostałby 

zorganizowany przez mieszkańców, ale nie ma pewności, że ten towar będzie miał zbyt. 

Zdaniem Burmistrza Miasto nie ma możliwości sprawdzenia i wyegzekwowania wszystkich 

zezwoleń na wywóz odpadów z terenu miasta. Monitorowaniem przywożonych odpadów 

powinny zajmować się służby, na których terenie znajduje się wysypisko. Nie sposób jest śledzić 
każdego transportu. Brak jest także jasnych rozwiązań ustawowych. 
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Firma ALMAX wystąpiła do Miasta o zmianę zezwolenia, aby móc wywozić odpady do 

Stężycy, ale decyzja była odmowna. 

Wniosek MZGK dotyczący zmiany regulaminu, czyli przejścia ze zryczałtowanej opłaty za 

osobę na opłatę od rzeczywistej ilości odpadów wynika z wytycznych urzędów wojewódzkich.  

Radny R. Karpiński – zauważył, że do każdej tony odpadów segregowanych lub zmieszanych 

jest wystawiana karta przekazania odpadów. Wystarczy poprosić podmiot, który zyskał 

zezwolenie od Burmistrza Miasta, o przedstawienie takiej karty. Wtedy wiadomo, co zrobił  

z przekazanymi odpadami. Każdy odbiorca musi potwierdzić przyjęcie odpadów od przewoźnika. 

Przewodniczący Rady H. Wiejak – podziękował za postawienie pojemników na segregację 
śmieci w os. Wiślana i przypomniał, że w dniu 10 listopada 2010 r. Rada Miasta przyjęła uchwałę 
w sprawie aktualizacji „Programu Ochrony Środowiska dla Miasta Dęblin na lata 2010-2013  

z uwzględnieniem perspektywy na lata 2014-2017 oraz „Planu Gospodarki Odpadami dla Miasta 

Dęblin na lata 2010-2013 z uwzględnieniem perspektywy na lata 2014-1017”. 

 

Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” przyjęciem uchwały było 11 głosów, przy 2 głosach 

„wstrzymujących się”. Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr VII/21/2011 w sprawie przyjęcia 

Sprawozdania z realizacji Planu Gospodarki Odpadami dla Miasta Dęblin, a także Raportu  

z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla Miasta Dęblin. Uchwała stanowi załącznik  

do protokołu. 

 
Ad. pkt 6 a. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Dęblin 
na 2011 r. 
 

Skarbnik Miasta – Kinga Barańska poinformowała, że w projekcie uchwały (stanowi 

załącznik) proponuje się zmiany zmniejszające i zwiększające budżet na podstawie wewnętrznych 

decyzji i potrzeb: 

� na podstawie pisma Ministra Finansów zwiększono budżet po stronie dochodów o kwotę  
112 301 zł w dziale – Różne rozliczenia, w rozdziale – Część oświatowa subwencji ogólnej 

dla j.s.t. do kwoty 12 717 621 zł. 

� z inicjatywy Burmistrza Miasta Dęblin proponuje się dokonanie następujących zmian: 

− zwiększyć środki po stronie wydatków budżetowych w dziale – Oświata i wychowanie  

o kwotę 112 301 zł z przeznaczeniem dla następujących placówek oświatowych: ZSO – 

30 948 zł, ZS nr 4 – 28 064 zł, ZS nr 3 – 14 112 zł, SP nr 2 – 14 776 zł, SP nr 6 – 3 692 zł, 

SOSW – 11 312 zł, MP nr 1 – 1 620 zł, MP nr 3 – 1 130 zł, MP nr 4 – 6 647 zł, w ramach 

wyrównań wynagrodzeń dla nauczycieli z uwzględnieniem stopni awansu zawodowego 

stosownie do postanowień art. 30a Karty Nauczyciela; 

− dokonać przeniesienia środków po stronie wydatków budżetowych między paragrafami 

nie powodującego zmniejszenia i zwiększenia budżetu miasta w kwocie 2 070 366 zł; 

− dokonać przeniesienia środków po stronie wydatków budżetowych nie powodującego 

zmniejszenia i zwiększenia budżetu miasta w kwocie 646 520 zł z grupy - wydatki na 

zadania własne do grupy - wydatki na programy finansowane z udziałem środków,  

dotyczących wkładu własnego projektów unijnych: „Mały krok - duży efekt” 

realizowanego przez Ośrodek Pomocy Społecznej w Dęblinie oraz projektu 

inwestycyjnego „Budowa osiedlowych stref sportowo-rekreacyjnych w Dęblinie”; 

− dokonać przeniesienia środków po stronie wydatków budżetowych między działami, 

rozdziałami i paragrafami nie powodującego zmniejszenia i zwiększenia budżetu miasta  

w kwocie 87 982 zł z działu – Administracja publiczna na poszczególne placówki 

oświatowe: MP nr 1 – 24 421 zł, MP nr 3 – 24 421 zł, MDK – 19 570 zł, MBP – 19 570 zł, 

w związku z zatrudnieniem przez te jednostki pracowników obsługi finansowej 

przeniesionych z Urzędu Miasta; 
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− dokonać zmian w załączniku Nr 7 - Plan dochodów i wydatków wydzielonych rachunków 

dochodów jednostek oświatowych, na podstawie pisma ZS Nr 3. 

 

Burmistrz zaproponował wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały, tj.:   

Zwiększenie dochodów budżetu o kwotę 28 351 zł do kwoty 42 295 338  zł oraz zwiększenie 

wydatków budżetu o kwotę 28 351 zł do kwoty 40 656 450 zł, w tym: 

� na podstawie pisma Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego zwiększyć budżet po stronie 

dochodów i wydatków o kwotę 28 351 zł w dziale – Administracja publiczna, w rozdziale – 

Spis powszechny. Są to środki pochodzące z dotacji celowej z przeznaczeniem na 

zorganizowanie i przeprowadzenie prac spisowych na terenie miasta, w ramach „Narodowego 

Spisu Powszechnego ludności i mieszkań w 2011 roku” (wynagrodzenia - dodatki spisowe dla 

członków biur spisowych oraz wydatki rzeczowe). 

� ponadto proponuje się dokonanie następujących zmian po stronie wydatków budżetowych: 

− w dziale – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa, przesunąć wydatki 

budżetowe z rozdziału 75421 – Zarządzanie kryzysowe w kwocie 10 000 zł na rozdział 

75411- Komendy Powiatowe Państwowej Straży Pożarnej, z przeznaczeniem na pomoc 

finansową w zakupie specjalistycznego samochodu rozpoznawczo-ratowniczego, który 

będzie wykorzystywany do przewozu ratowników i specjalistycznego sprzętu do 

rozpoznawania powstałych zagrożeń oraz prowadzenia działań ratowniczych. Całkowity 

koszt zakupu samochodu wynosi ok. 140 000 zł.  

− dokonanie przeniesienia środków po stronie wydatków budżetowych między paragrafami 

nie powodujące zmniejszenia i zwiększenia budżetu miasta na podstawie pism placówek 

oświatowych SP Nr 2 i MP Nr 3 w kwocie 2 347 zł.  

 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu oraz Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny R. Karpiński – zapytał, dlaczego w dziale 926 - Kultura fizyczna najpierw nastąpiło 

zmniejszenie o 623 000 zł, a następnie w tym samym dziale zwiększenie o tę samą kwotę  
z przeznaczeniem na wydatki majątkowe. 

Skarbnik Miasta – w odpowiedzi poinformowała, że jest to przesunięcie z grupy zadań własnych 

do grupy z udziałem środków unijnych. 

 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” przyjęciem uchwały było 13 głosów (jednogłośnie).   

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr VII/22/2011 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 

Miasta Dęblin na 2011 r. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 6 b. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia działki nr 646/7 przy ulicy Leśki  
w Dęblinie. 
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym – Krzysztof Kuropatwa – 

przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik) informując, że zgodnie z miejscowym planem 

zagospodarowania przestrzennego CENTRUM II część I, działka jest położona w terenie 

przeznaczonym pod drogę oraz pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną z dopuszczeniem 

usług. Wnioskodawcy wystąpili do Burmistrza Miasta o wykup działki, która stała się dla nich 

zbędna. Mając na uwadze realizację planu zagospodarowania przestrzennego, zasadne jest 

nabycie opisanej działki do zasobu gruntów gminnych. 
 
Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu oraz Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 
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Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” przyjęciem uchwały było 13 głosów (jednogłośnie).   

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr VII/23/2011 w sprawie nabycia działki nr 646/7 przy ulicy 

Leśki w Dęblinie. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 6 c. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia działek przy ulicach Stężyckiej, 
Modrzyckiej, Podchorążych i Jagiellońskiej. 
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym – przedstawił projekt uchwały 

(stanowi załącznik) informując, że działki nr 2778, 3998, 4065 i 4179 na podstawie Księgi 

wieczystej w Sądzie Rejonowym w Rykach, stanowią własność Skarbu Państwa.     

Komunalizacja działek ma na celu uregulowanie stanu prawnego na rzecz Miasta Dęblin i lepsze 

ich zagospodarowania. Działki są głównie przeznaczone na realizację celów publicznych. 

Zgodnie z planami zagospodarowania przestrzennego: Osiedla Wiślana Żwica – działka nr 2778 

jest przeznaczona pod zieleń publiczną; Osiedla Wiślana III – działka nr 4179 jest przeznaczona 

pod zieleń publiczną; Osiedla Jagiellońskie - działka nr 3998 jest przeznaczona pod drogi; 

zmianami planu ogólnego – działka nr 4065 jest przeznaczona pod składy, urządzenia obsługi 

komunikacji i zieleń publiczną. Działka znajdująca się na os. Młynki będzie służyła do realizacji 

modernizacji wału przeciwpowodziowego na odcinku Dęblin – Stężyca. 

 
Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu oraz Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” przyjęciem uchwały było 13 głosów (jednogłośnie).   

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr VII/24/2011 w sprawie nabycia działek przy ulicach 

Stężyckiej, Modrzyckiej, Podchorążych i Jagiellońskiej. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 6 d. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zawarcia umów dzierżawy działek położonych  
w Dęblinie. 
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym – przedstawił projekt uchwały wraz  

z autopoprawką, (stanowi załącznik) informując, że działki przeznaczone do dzierżawy stanowią 
własność Miasta i były wcześniej dzierżawione na rzecz osób, które złożyły wnioski o ich 

przedłużenie. Okresy dzierżaw są zgodne ze złożonymi wnioskami. 

Zgodnie ustawą o gospodarce nieruchomościami dla zawarcia przedmiotowych umów  

z odstąpieniem od trybu przetargowego, wymagana jest zgoda Rady Miasta Dęblin.  

Jednocześnie poinformował, że do przedstawionego projektu uchwały Burmistrz wprowadza 

autopoprawkę dotyczącą zapisu w §1 uchwały, w którym po słowie garaż usunięto słowo 

„blaszany”. 
 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu oraz Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

 
W dyskusji głos zabrali: 

Radny R. Karpiński – postawił wniosek, aby w §5 umowa dzierżawy została zawarta na okres  

5 lat, zamiast proponowanych 10 lat.  

Radny K. Karbowski – poprosił o uzasadnienie wniosku. 

Burmistrz – wyjaśnił, że wszystkie okresy dzierżaw zostały przeniesione z wniosków osób 

zainteresowanych. 
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Radny R. Karpiński – uważa, że jeżeli w projekcie uchwały pozostałe okresy nie przekraczają  
5 lat i jest to wystarczająca długość dzierżawy, ponieważ nie wiadomo, jaka będzie sytuacja  

po 5 latach.  

Radny W. Zamojski – zwrócił uwagę, że Burmistrz zawsze zastrzega w umowie możliwość jej 

wymówienia w każdej chwili. 

Burmistrz – wyjaśnił, że od strony formalno-prawnej zawarcie umowy na 10 lat wcale nie musi 

oznaczać jej trwania przez cały okres. Miasto zawsze w umowach zawiera klauzulę o możliwości 

wcześniejszego rozwiązania. W przypadku realizacji przez Miasto celów wskazanych w planach 

zagospodarowania przestrzennego, czyli inwestowania na danym terenie również jest możliwość 
wypowiedzenia umowy, nawet bez zachowania okresu wypowiedzenia.  

Jeśli nie ma takich klauzul wchodzą przepisy Kodeksu Cywilnego. Zawsze też można rozwiązać 
umowę za porozumieniem stron. 

 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” projektem uchwały w wersji przedstawionej przez 

Burmistrza było 12 głosów, przy 1 głosie „przeciwnym”. W związku z tym, że uchwała została 

przegłosowana nie było potrzeby głosowania wniosku radnego R. Karpińskiego. Rada Miasta 

przyjęła uchwałę Nr VII/25/2011 w sprawie zawarcia umów dzierżawy działek położonych  

w Dęblinie. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 6 e. 
Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad ustalania stawek 
czynszu za dzierżawę gruntów stanowiących gminny zasób nieruchomości. 
 
Naczelnik Wydziału GMK – przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik) oraz 

poinformował, że Miasto Dęblin jest właścicielem gablot reklamowych w dwóch wiatach 

przystankowych przy ul. Niepodległości, które nie są wykorzystane. Miejsca na reklamy są 
atrakcyjne, dlatego proponowana stawka jest wysoka. Zmiana uchwały wiąże się z tym, iż zmiana 

reklam powinna się odbywać w okresach miesięcznych, aby nie zalegały w gablotach i nie 

ograniczały wpływów z tego tytułu do kasy Urzędu Miasta.  

 
Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu oraz Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

 
Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” przyjęciem uchwały było 13 głosów (jednogłośnie).   

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr VII/26/2011 zmieniającą uchwałę w sprawie zasad ustalania 

stawek czynszu za dzierżawę gruntów stanowiących gminny zasób nieruchomości. Uchwała 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 6 f. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad współpracy Miasta Dęblin  
z Gminą Miasta Puławy w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi oraz przystąpienia 
do Puławskiego Regionu Gospodarki Odpadami. 
 
Naczelnik Wydziału GMK – przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik) informując, że  

29 września 2010 r. w Urzędzie Miasta Puławy odbyło się spotkanie dotyczące utworzenia 

Puławskiego Regionu Gospodarki Odpadami. Na spotkaniu, któremu przewodniczył 

Wiceprezydent Miasta Puławy Grzegorz Nakonieczny, została przedstawiona zaproszonym do 

udziału gminom idea utworzenia spójnego i zarazem spełniającego dyrektywy Unii Europejskiej, 

systemu gospodarki odpadami w celu zapewnienia maksymalnego odzysku i recyklingu odpadów 

komunalnych z terenu Miasta Puławy i Gmin sąsiednich. Jak wynika z przekazanych na spotkaniu 

informacji warunkiem utworzenia Puławskiego Regionu Gospodarki Odpadami wskazanego  
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w Planie Gospodarki Odpadami dla Województwa Lubelskiego 2011, jest realizacja zadania pod 

nazwą „Rozbudowa i modernizacja Zintegrowanego Systemu Gospodarki Odpadami dla Miasta 

Puławy i Gmin Ościennych poprzez rozbudowę i modernizację Zakładu Unieszkodliwiania 

Odpadów Komunalnych w Puławach”. Jak wynika z treści projektu porozumienia, jest ono 

obecnie zawierane głównie na potrzeby aplikowania Zakładu Usług Komunalnych Sp. z o.o.  

w Puławach o dofinansowania z Regionalnego Programu Operacyjnego dla Województwa 

Lubelskiego realizacji w/w zadania. Z treści przesłanego projektu porozumienia wynika, że 

faktyczna realizacja postulatów w nim zawartych może nastąpić dopiero po zakończeniu 

„Rozbudowy i modernizacji Zakładu Unieszkodliwiania Odpadów Komunalnych w Puławach”. 

Obecna forma projektu porozumienia jest dość ogólna i jest bardziej dokumentem formalizującym 

intencje jednostki przystępującej niż dokumentem określającym merytorycznie i konkretnie, 

zasady współpracy pomiędzy sygnatariuszami porozumienia.  Z dodatkowych wyjaśnień 
uzyskanych w Urzędzie Miasta Puławy wynika, że po zakończeniu realizacji wymienionej 

inwestycji zasady współpracy będą uszczegóławiane w kolejnych dokumentach. 

 
Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu oraz Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

 
Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” przyjęciem uchwały było 13 głosów (jednogłośnie).   

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr VII/27/2011 w sprawie określenia zasad współpracy Miasta 

Dęblin z Gminą Miasta Puławy w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi oraz przystąpienia 

do Puławskiego Regionu Gospodarki Odpadami. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 6 g. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia zadań z zakresu administracji 
rządowej. 
 

Burmistrz – przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik) informując, że Wojewoda Lubelski 

wystąpił z porozumieniem w sprawie powierzenia obowiązku utrzymania grobów i cmentarzy 

wojennych na terenie miasta Dęblin, zabezpieczając jednocześnie dotację na dofinansowanie 

kosztów utrzymania obiektów grobownictwa wojennego. 

 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu oraz Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” przyjęciem uchwały było 13 głosów (jednogłośnie).   

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr VII/28/2011 w sprawie przyjęcia zadań z zakresu administracji 

rządowej. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 6 h. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyznania Burmistrzowi Miasta Dęblin 
dodatkowego wynagrodzenia rocznego za 2010 r. 
 
Przewodniczący Rady Miasta – przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik) wyjaśniając,  

że dodatkowe wynagrodzenie jest przyznawane Burmistrzowi Miasta przez Radę Miasta na 

podstawie ustaw: o samorządzie gminnym; pracownikach samorządowych oraz dodatkowym 

wynagrodzeniu rocznym dla pracowników jednostek sfery budżetowej. 

 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu oraz Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 
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W dyskusji głos zabrał: 

Radny Mariusz Ceglarski - zapytał, czy uchwała o dodatkowym wynagrodzeniu nie narazi 

Burmistrza na ewentualne koszty zwrotu w przypadku wygaśnięcia mandatu.  

Przewodniczący Rady Miasta - przypomniał, że Burmistrz do chwili obecnej sprawuje funkcję, 
przy czym projekt uchwały mówi o wynagrodzeniu za 2010 rok. 

Burmistrz – oświadczył, że jeśli będzie taka potrzeba zwróci przyznaną kwotę wraz  

z odsetkami.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” przyjęciem uchwały było 13 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr VII/29/2011 w sprawie przyznania Burmistrzowi Miasta 

Dęblin dodatkowego wynagrodzenia rocznego za 2010 r. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad. pkt 6 i. 
Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nabycia działek przy 
ulicach Wiślana, Dworcowa oraz w osiedlu Wiślana. 
 
Naczelnik Wydziału GMK – przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik), która stanowi 

poprawkę do uchwały podjętej w styczniu br. Poinformował, że w Księgach wieczystych 

występuje własność udziałów Skarbu Państwa oraz udział wieczystego użytkowania w części 

gruntu przyległego do lokalu wykupionego przez najemcę, dlatego zasadne jest 

skomunalizowanie prawa własności Skarbu Państwa w całości. W poprzedniej uchwale zamiarem 

było skomunalizowanie gruntów z udziałem gminy, jednak nie da się w ten sposób przeprowadzić 
sprawy i dlatego skomunalizowane zostanie wszystko. Osoby zainteresowane będą mogły później 

składać wnioski nie do Starosty, tylko do Burmistrza o przekształcenie użytkowania wieczystego 

w prawo własności, co przyniesie Miastu dodatkowe środki z tytułu przekształcenia. 

 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu oraz Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” przyjęciem uchwały było 13 głosów (jednogłośnie).   

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr VII/30/2011 zmieniającą uchwałę w sprawie nabycia działek 

przy ulicach Wiślana, Dworcowa oraz w Osiedlu Wiślana. Uchwała stanowi załącznik  

do protokołu. 

 
Ad. pkt 7. 
Wolne wnioski. 
 
Radny Waldemar Warenica zabrał głos na temat służby zdrowia w Dęblinie, ponieważ na 

niektórych forach internetowych są zdania, iż nie ma pogotowia, opieki nocnej i świątecznej  

w mieście. Radnego dziwią wypowiedzi, że nic się nie robi. Jako pracownik tej sfery zauważył, że 

takie wypowiedzi pojawiały się jeszcze w trakcie trwania konsultacji z Narodowym Funduszem 

Zdrowia. Pojawiły się informacje, że brak będzie pewnych usług jeszcze w trakcie rozpatrywania 

ofert. Radny wyjaśnił, że dzięki współpracy SP ZOZ i 6. Szpitala Wojskowego pogotowie będzie 

w Dęblinie. Według radnego ze służbą zdrowia w mieście nie jest źle. Poinformował,  

że w  Szpitalu Wojskowym rozpoczął się generalny remont na kwotę ponad 3 mln. zł., który 

obejmie całą izbę przyjęć, będzie nowy podjazd zgodny z wymogami unijnymi, jak również 
winda zewnętrzna dla niepełnosprawnych. Zostanie wymieniona cała infrastruktura od instalacji 

elektrycznej po wodno – kanalizacyjną. 
Radny K. Karbowski – wnioskował o: 

− uporządkowanie placu zabaw przy ul. Lotników wraz z przeglądem mechanizmów huśtawek; 

− nieogławianie drzew przy ul. Warszawskiej podczas tegorocznych prac pielęgnacyjnych; 
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− remont „witaczy” przy moście na Wiśle i przy wjeździe od strony Ryk przy ul. Stawskiej; 

− wystąpienie z wnioskiem do dyrektora Oddziału Agencji Mienia Wojskowego w Warszawie  

o nabycie w drodze bezprzetargowej działki 4054/49 o powierzchni 2,8772 ha wraz  

z budynkami, działki nr 56 (klub żołnierski - dawne kino Twierdza z 1954 r.) o kubaturze 

5021 m
3
 i powierzchni 769 m

2
, magazynu ogólnego przeznaczenia - dawnej kotłowni z 1900r. 

nr 216  o kubaturze 2850 m
3
 i powierzchni 250 m

2
 oraz  magazynu 216 z 1890 r. o kubaturze 

414 m
3
 i powierzchni 62 m

2
, na cele kulturalno – rekreacyjne; 

− zmianę napisów na tablicy epitafijnej umieszczonej na mogile żołnierzy Armii Krajowej; 

− uporządkowanie wszystkich miejsc pamięci narodowej oraz usunięcie hałd gruzu z działki 

przed cmentarzem wojennym na ul. Balonnej (zdaniem radnego znajdują się tam zbiorowe 

mogiły żołnierzy jeszcze z I wojny światowej); 

− przywrócenie do stanu pierwotnego działki przy ul. Podchorążych przed frontem budynku 

carskiego oraz wokół dębu Jagiełło; 

− zorganizowanie miejskich obchodów pierwszej rocznicy tragicznej śmierci gen. A. Błasika – 

Honorowego Obywatela Miasta Dęblin oraz pozostałych osób tragedii smoleńskiej; 

− wnioskował w imieniu Dęblińskiego Oddziału PTTK o pośmiertne nadanie tytułu 

Honorowego Obywatela Miasta Dęblin dla Jana Pawła II. 

Przewodnicząca Osiedla 15 PP Wilków Dorota Krypska przedstawiła wnioski dotyczące 

gospodarki odpadami i zapytała: 

− dlaczego w blokach płaci się ryczałtem; z dzisiejszej wypowiedzi mogliśmy wnioskować,  
że w przypadku domków jednorodzinnych będzie się dążyło do płatności w inny sposób; 

− czy nie można zlecić pracownikom MZGK kontroli odnośnie umów na odbiór śmieci,  

ze szczególnym uwzględnieniem palenia śmieci na osiedlach domków jednorodzinnych  

(nie możliwe jest by rodzina 5-osobowa nie zebrała żadnych śmieci w ciągu 2 tygodni); 

− czy będą prowadzone prace polegające na uprzątnięciu piachu z traktów komunikacyjnych; 

− komu jest zlecone sprzątanie targowiska przy ul. 15 P.P. Wilków; w dniach targowych 

targowisko nie jest sprzątane od razu po zakończeniu handlu, dlatego wiatr roznosi śmieci  

po całym terenie, także w stronę stacji paliw „Orlen”, boisk Klubu Sportowego Czarni Dęblin; 

dodała również, że plac między składnicą 7 Bazy Rejonowej Stawy a myjnią bezdotykową 
jest bardzo zaśmiecony, mimo że jest to przy głównej trasie. 

− do kogo można się zwracać z usterkami powstałymi na nowo odebranych nawierzchniach 

dróg na os. Wiślana – Żwica; 

− wnioskowała o położenie nowej nakładki asfaltowej na ul. 15 PP Wilków, w nowym osiedlu 

(od pierwszego do trzeciego progu zwalniającego, czyli przy 5 dużych blokach). 

Wiceprzewodniczący os. Mierzwiączka Ryszard Bąk: 
− przypomniał, że na wcześniejszej sesji występował do Starosty z pytaniem odnośnie budowy 

ul. Lipowej i Konopnickiej – otrzymał odpowiedź, z której nie jest zadowolony, dlatego 

zwrócił się do Burmistrza.  

W odpowiedzi Starosty była informacja, że materiał jaki pozostaje po modernizacji nie jest 

sprzedawany, co według Pana Bąka okazało się nieprawdą. Uważa on, że materiał powinien 

zostać wykorzystany na budowę innych dróg lub chodników w Dęblinie, a nie wywieziony  

do powiatu, skoro radni Miasta podejmują uchwałę o dofinansowaniu inwestycji. 

− zwrócił się do Przewodniczącego Rady Miasta z zapytaniem, czy radni są radnymi miasta 

Dęblina, czy poszczególnych osiedli. 

 

Ad. pkt 8.  
Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 
 

Burmistrz Miasta Stanisław Włodarczyk - udzielił odpowiedzi na zapytania i wnioski: 
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� dla radnego Mariusza Ceglarskiego: 

− odnośnie wspólnego wystąpienia do dyrektora Oddziału Regionalnego Wojskowej 

Agencji Mieszkaniowej – wystąpienie władz Miasta zostanie przygotowane; Burmistrz 

cieszy się, że dyrektor potwierdził deklarację wybudowania parkingu; 

− wymiana słupa oświetleniowego na ul. Spacerowej – Zakład Energetyczny zlecił zakup 

słupa i jego zamontowanie; podjęte zostały czynności w celu odzyskania odszkodowania  

z ubezpieczenia sprawcy; 

− poprawa stanu ścieżki rowerowej – kolejne terminy mijają, znów jest zapewnienie 

Starosty, że w 2011 r. ścieżka zostanie na pewno poprawiona. W tym roku powiat poza 

dokończeniem bieżących zadań nie szykuje nowych inwestycji, w związku z tym ścieżka 

ma być dokończona z bieżącego utrzymania. Zdaniem Burmistrza, musi być wzmocniona 

skarpa na wysokości ogródków działkowych, poprzez położenie specjalnych płyt; 

− instalacja lamp na odcinku ul. Kowalskiego – nie podejmę decyzji o montażu lamp na 

istniejących słupach, ponieważ nie wiemy, w jakim stanie jest sieć; nie otrzymaliśmy 

inwentaryzacji z Wojskowej Agencji Mieszkaniowej, słupy nie zostały formalnie przejęte 

przez Miasto; WAM miał zdemontować istniejące słupy, dlatego trzeba się zastanowić nad 

wybudowaniem nowej sieci; 

− brak oświetlenia na ul. Ścibiora – Miasto przejęło drogę od Rejonowego Zakładu 

Infrastruktury, natomiast oświetlenie nie znajdowało się w pasie drogowym, tylko 

znajduje się na terenie Wyższej Szkoły Oficerskiej Sił Powietrznych, a same urządzenia 

należały do Wojskowego Oddziału Gospodarczego. Sprawa zostanie wyjaśniona  

na spotkaniu, istnieje możliwość finansowania przez Miasto kosztów energii. Docelowym 

rozwiązaniem byłoby wybudowanie swojej sieci, co wiąże się z kosztami rzędu  

100 tys. zł, których w tej chwili w budżecie nie ma; 

− schody przy przedszkolu na os. Lotnisko – pomyślimy o wykonaniu schodków na nowo, 

na razie spróbujemy je zabezpieczyć poprzez ustawienie barierek; 

− wycięcie drzewa rosnącego przy ul. Kowalskiego – było wydane zezwolenie na wycięcie 

tego drzewa. 

� dla radnego Ryszarda Karpińskiego: 

− przebudowa ul. Konopnickiej i Lipowej – inwestycja nie jest zakończona, dlatego trzeba 

uważać na tym odcinku, gdyż są zaniżenia przy studzienkach. Jeżeli będziemy stosować 
się do przepisów to utrudnienia można ominąć. Interweniowałem w Starostwie  

o wystąpienie do wykonawcy o odpowiednie oznakowanie tego odcinka drogi, pismo  

ze Starostwa do wykonawcy było wysłane. Znaki dotyczące robót drogowych się 
pojawiły. Zostały jeszcze dwa miesiące i inwestycja zostanie zakończona; 

− budynek przy ul. Stawskiej, który nadaje się do rozbiórki – jest to budynek prywatny, a nie 

własność Miasta. Osoby wchodzące na cudzą posesję powinny sobie zdawać sprawę,  
że naruszają własność i nie powinny mieć później pretensji, jeśli coś się stanie; jeśli 
wniosek zostanie złożony na piśmie, to prześlemy go właściwej instytucji; organem, który 

może wydać odpowiednie postanowienia w tym zakresie jest powiatowy inspektor 

nadzoru budowlanego, który może zlecić rozbiórkę budynku; być może problemem będzie 

brak ustalonego spadkobiercy. 

� dla radnej Danuty Krajewskiej: 

− poprawa stanu tablicy ogłoszeniowej – otrzymała pani odpowiedź, że tablica zostanie 

zmieniona, co nie znaczy, że zostanie to wykonane w ciągu tygodnia; w tym roku 

wymienimy kilka takich tablic; 

− uzupełnienie nawierzchni ulicy Królowej Jadwigi – tylko największe dziury były załatane 

masą na zimno, ponieważ jest to zbyt kosztowne; mamy nadzieję, że w tym roku uda nam 

się wcześniej przystąpić do generalnego remontu dróg (początek maja), są prowadzone 

rozmowy w celu wyłonienia wykonawcy; 
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− usunięcie wywróconych znaków drogowych – po zatrudnieniu pracowników 

interwencyjnych będą wykonywane prace porządkowe na terenie miasta. 

� dla radnej Magdaleny Piechoty: 

− niebezpieczna jazda quadami po os. Masów – zwrócimy się do Komendanta Policji; 

− chodnik na ul. Krasickiego – chodnik jest co roku poprawiany – sprawa zostanie 

przekazana Zarządowi Dróg Powiatowych. 

� dla radnego Witolda Kleczkowskiego: 

− sprawa utwardzenia tłuczniem ul. Wiejskiej – ulica zostanie poprawiona w ramach 

bieżącego utrzymania, aby zapewnić jej przejezdność; jest również wniosek o jej budowę. 
� dla radnego Krzysztofa Karbowskiego: 

− uporządkowanie terenu placu zabaw przy ul. Warszawskiej – plac jest nowy, więc nie ma 

konieczności wymiany mechanizmów urządzeń; co roku są organizowane przez urząd 

przeglądy placów zabaw po okresie zimowym, natomiast sprzątanie terenu odbędzie się 
pracownikami interwencyjnymi; 

− nieogławianie drzew przy pracach pielęgnacyjnych – pracami zajmują się służby drogowe 

i energetyczne i wykonają je zgodnie z przepisami; 

− remont „witaczy” – generalnie „witacze” są do wymiany, mają po kilkanaście lat, 

pomyślimy o ich wymianie; 

− wystąpienie do Agencji Mienia Wojskowego o nabycie działki 4054/49 – było 

wystąpienie w tej sprawie do Agencji i mówiłem już na ten temat, że możemy ten teren 

otrzymać, ale za odpłatnością, przy czym konserwator będzie żądał usunięcia 

znajdujących się tam garaży; 

− zmiana napisu na grobie żołnierzy AK na cmentarzu parafialnym – gospodarzem 

cmentarza jest parafia, więc zmiany trzeba uzgadniać z proboszczem; na pewno były 

podstawy, aby napis powstał w tej wersji; 

− uporządkowanie miejsc pamięci narodowej – co roku prace porządkowe są 
przeprowadzane wiosną, przed uroczystościami majowymi i jak już kilka razy 

informowałem, każda szkoła ma przydzielone miejsce, które porządkuje; 

− przywrócenie stanu pierwotnego działki z dębem przy ul. Podchorążych – to przerasta 

nasze możliwości, ponieważ będzie się to wiązało z usunięciem placów zabaw  

i trzepaków; Burmistrz poprosił radnego o sprecyzowanie wniosku i wyjaśnienie, jak 

według radnego, ma wyglądać stan pierwotny,  

− zorganizowanie miejskich obchodów katastrofy smoleńskiej – nie tylko Burmistrz zajmuje 

się organizacją takich uroczystości; sprawa powinna być rozpatrzona w szerszym gremium 

– m. in. przez Radę Miasta, Wyższą Szkołę Oficerską Sił Powietrznych; 

− Honorowe Obywatelstwo dla Jana Pawła II – wniosek jest nieformalny; uchwała Rady 

Miasta i Regulamin nadawania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Dęblin określają 
formę wniosku. 

� dla Przewodniczącej Zarządu os. 15 PP Wilków: 

− ryczałtowa płatność za odbiór śmieci z bloków – na razie wszystko rozlicza się ryczałtem; 

w przyszłości przy ustalaniu cennika będzie brana pod uwagę ilość wywiezionych śmieci; 

dotyczyć to będzie również osiedli wielorodzinnych i wspólnot mieszkaniowych; 

− kontrola umów przez MZGK na odbiór śmieci w osiedlach domów jednorodzinnych – 

Miejski Zakład Gospodarki Komunalnej nie może prowadzić kontroli, ponieważ jest firmą 
wywożącą; Urząd przeprowadza kontrole; w tym roku będą również przeprowadzone; 

− sprzątanie jezdni – sezon zimowy trwa do końca marca – zarządy dróg w zawartych 

umowach mają obowiązek sprzątania po zimie – w pierwszej połowie kwietnia, przed 

świętami będzie posprzątane; 

− sprzątanie targowiska – targowisko jest sprzątane na zlecenie podmiotu prowadzącego, 

czyli Klubu Sportowego „Czarni Dęblin”; zwrócimy się do Klubu o posprzątanie również 
najbliższych okolic placu targowego; 
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− odbiór nawierzchni na os. Wiślana – Żwica – nawierzchnie zostały odebrane wstępnie;  

w protokole odbioru był wyznaczony okres wiosenny na przegląd poszczególnych ulic 

celem wskazania usterek; o wyznaczonym terminie kontroli nawierzchni, w którym będą 
uczestniczyli wykonawcy, inspektor nadzoru i pracownicy Urzędu Miasta, zostanie 

powiadomiony Zarząd Osiedla z tygodniowym wyprzedzeniem; po kontroli zostanie 

wyznaczony termin usunięcia usterek; 

− droga na os. 15 PP Wilków – dróg w takim stanie jest wiele na terenie miasta, w ramach 

remontów cząstkowych zostanie wykonana naprawa; w tym roku nie wykonamy nakładki 

asfaltowej na tej ulicy, ponieważ inwestycja nie została ujęta w budżecie miasta na  

2011 r., są drogi w gorszym stanie na terenie miasta, które nie posiadają w ogóle 

nawierzchni.  

� dla Wiceprzewodniczącego Zarządu os. Mierzwiączka: 

− materiał z odzysku – materiał w postaci kostki był zwieziony z budowanych ulic i jest 

zdeponowany na ujęciu wody przy ul. Jagiellońskiej, z przeznaczeniem do wykorzystania 

na terenie Dęblina; natomiast destruktu było niewiele, ponieważ tylko odcinek  

ul. Konopnickiej był frezowany; materiał jest własnością zarządcy drogi; tylko dzięki 

dobrej woli zarządcy może być przekazany miastu, nie można zmusić właściciela do jego 

przekazania, ale dzięki staraniom udaje się w dużej mierze pozyskiwać materiał. 

Jeśli chodzi o dotacje, a raczej wspólne inwestowanie - możemy nie udzielać dotacji, ale 

wówczas pewnie powiat nic nie będzie robił w naszym mieście.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta W. Kleczkowski - zadał pytanie, czy Wiceprzewodnicząca 

Zarządu os. Podchorążych chciałaby zabrać głos w związku z wypowiedzią radnego  

K. Karbowskiego na temat przywrócenia do stanu pierwotnego działki przy ul. Podchorążych. 

 

Wiceprzewodnicząca Zarządu os. Podchorążych Danuta Marek – powiedziała, że dąb jest 

usytuowany pomiędzy blokami, jest ogrodzony i jest w bardzo dobrym stanie. Natomiast nie ma 

powodu zmieniać położenia placu zabaw, ani usuwać trzepaków znajdujących się za blokami.  

Zwróciła uwagę radnego na brak ogrodzenia placu zabaw znajdującego się w pobliżu ulicy  

i zapytała, czemu nie zgłosił tej sprawy.  

Radny W. Kleczkowski – zgadza się z radnym K. Karbowskim, że huśtawki ze starego placu 

zabaw są za blisko zabytkowego dębu; należy je usunąć, ponieważ ich stan techniczny zagraża 

dzieciom. Zgadza się również z Wiceprzewodniczącą Zarządu Osiedla, że plac zabaw znajdujący 

się przy drodze wojewódzkiej powinien być ogrodzony. 

Radny jest zdania, że nie ma sensu przywracać kolejnych pomników z przed II wojny światowej, 

bo później jest problem z dbałością o otaczający je teren. W tej chwili przy ul. Podchorążych 

oprócz dębu jest pomnik 15 PP Wilków, o który dba tylko Miasto.  

 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym – odnośnie wniosku radnego  

M. Ceglarskiego o wycięcie drzewa – powiedział, że Miasto jako właściciel terenu wydało 

decyzję na podstawie wniosku osoby zainteresowanej wycięciem w zamian za posprzątanie 

terenu, została podpisana umowa, termin wykonania mija 31 marca br. 

 
Przewodniczący Rady Miasta udzielił odpowiedzi: 
dla Wiceprzewodniczącego Zarządu os. Mierzwiączka Ryszarda Bąka – radni są radnymi całego 

miasta a nie tylko swojego osiedla; 

dla radnego R. Karpińskiego – są dwie uchwały: z 1994 r. i 1999 r., które trzeba zaktualizować, 
ale nadrzędną uchwałą jest Statut Miasta rozdział 7 pod tytułem „Jednostki pomocnicze miasta”  

i ustawa o samorządzie gminnym – art. 37. Trwają już prace nad aktualizacją uchwały. 

Powiedział, że radny R. Karpiński, jako Przewodniczący Rady poprzedniej kadencji mógł 

doprowadzić do uaktualnienia uchwały. 



22 

 

Protokół Nr VII sesji Rady Miasta Dęblin w dniu 15 marca 2011 r. 

Radny R. Karpiński – powiedział, że dopiero w obecnej kadencji jest członkiem Komisji 

Samorządu i Porządku Publicznego, stąd po zapoznaniu się z materiałami złożył wniosek. 

 
Radny K. Karbowski – poprosił o odpowiedź Burmistrza na wniosek dotyczący usunięcia hałd 

gruzu przy cmentarzu wojennym Balonna; 

Natomiast jeżeli chodzi o wniosek przywrócenia do stanu pierwotnego części działki przed 

frontem budynku carskiego oraz wokół dębu Jagiełły – taki obiekt jest chroniony prawem  

i w zasadzie w promieniu korony zarówno w gruncie jak i na powierzchni nie powinno się nic 

znajdować ze wzglądu na estetykę i bezpieczeństwo.  

Radnemu nie chodziło o usunięcie placu zabaw lecz o jego przesunięcie, by stanął pomnik i rosła 

rabata, jako skromny symbol upamiętniający były pomnik. Dodał, że ten fragment ulicy w swoim 

czasie służył defiladom, była to reprezentacyjna ulica, jak również dukt spacerowy nad 

przedwojenną przystań i do Twierdzy. 

Burmistrz w odpowiedzi dla radnego K. Karbowskiego w sprawie: 

− usunięcia ziemi i gruzu przy cmentarzu – ziemia miała być wysypywana celem wyrównania 

terenu (były nierówności, zagłębienia); dodatkowo z budowy na os. Lotnisko został 

wywieziony gruz przez osobę prywatną, która już przeprosiła i ma go usunąć, więc sprawa 

zostanie załatwiona; 

− zagospodarowania terenu przy dębie Jagiełły, czyli przy dawnym pomniku marszałka 

Piłsudskiego – Burmistrz złożył wniosek formalny do Przewodniczącego Rady Miasta  

o zorganizowanie w tej sprawie spotkania Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej  

z Komisją Samorządu i Porządku Publicznego z udziałem Zarządu Osiedla Podchorążych  

w celu wyjaśnienia wszystkich wątpliwości. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta W. Kleczkowski ponownie zadał pytanie, czy zostały 

udzielone odpowiedzi na wszystkie zapytania i wnioski - ponieważ nie było sprzeciwu, zamknął 
punkt i oddał głos Przewodniczącemu Rady. 

 
Ad. pkt 9. 
Zatwierdzenie protokołu z VI sesji Rady Miasta. 
 
Ponieważ nie wpłynęły uwagi ani wnioski do protokołu VI sesji Rady Miasta przystąpiono  

do jego zatwierdzenia. 

  

W głosowaniu brało udział 12 radnych. „Za” przyjęciem protokołu z VI sesji było 12 radnych 

(jednogłośnie). Rada Miasta przyjęła protokół VI sesji Rady Miasta. 

 

Ad. pkt 10. 
Zamknięcie sesji. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący RM – Henryk Wiejak zamknął 
VII sesję. 
 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

 

Agnieszka Ostrach 


